
Tuill Kommunfullmäktige i Habo 

Motion om skärmtak för rörelsehindrade 

miljöpartiet 
cJe gröna 

Miljöpartiet har ett par gånger motionerat om att det behövs ett skärmtak för förflyttning mellan bil 

och rullstol vid besök på vårdcentralen. 

Sista motionen bifölls men ströks från bevakningslistan efter att den inte verkställts efter några år. 

MIijöpartiet motionerar därfö� igen om att ett skärmtak bör byggas vid vårdcentralens entre. 

Det behövs inte mycket fantasi för att inse att om det snöa, eller regnar hinner både den 

rörelsehindrade och ev. assistent bli blöta under förflyttningen. Paraply kan inte användas och 

resultatet kan bli att personen får sitta i en blöt rullstol hela dagen. 

Det finns ett skärmtak för kommunens bilar utanför vårdcentralen men inte vid 

patientparkeringarna. Många platser där är lediga dagtid eftersom bilarna används. 

Miljöpartiet föreslår 

Att ett skärmtak vid vårdcentralens entre anordnas. 

Att rörelsehindrade under projekteringstiden och byggtiden genom en skylt hänvisas till 

personalparkeringen dagtid vid dåligt väder. 

Habo den 22 september 2022. 
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§ 7 Svar på motion om skärmtak utanför vårdcentrum 
Diarienummer KS22/281 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen med motiveringen att 
ekonomin inte tillåter att åtgärden kan prioriteras. 

Beskrivning av ärendet 
Margareta Fick (MP) har lämnat in en motion om ett skärmtak utanför 
vårdcentrum för att rörelsehindrade ska kunna förflytta sig mellan bil och 
rullstol utan att riskera att bli blöta. Margareta Fick föreslår att ett skärmtak 
anordnas vid vårdcentralens entré samt att rörelsehindrade under 
projekteringstiden och byggtiden genom en skylt hänvisas till 
personalparkeringen dagtid vid dåligt väder. 

Margareta Fick (MP) inkom även 2011 med en motion om skärmtak där 
kommunfullmäktige beslutade godkänna utförandet av skärmtak (KF 
2012-03-29 § 18). Frågan om genomförande hänsköts dock till 
budgetberedningen för avgörande av när ekonomin tillåter att skärmtaket 
uppförs. 

År 2012 beräknade tekniska förvaltningen kostnaden till 455 000 kronor. 
En kostnadsuppräkning med entreprenadindex visar på att kostnaden i 
2022 års nivå ligger på ca 560 000 kronor. 

Investeringsvolymen för år 2023 – 2025 ligger på en historiskt väldigt hög 
nivå för Habo kommun. Det har därför krävts att kraftiga prioriteringar 
behövts göras i budgetarbetet för att nå en någorlunda rimlig 
investeringsnivå. 

Även om tanken med skärmtaket är mycket god bedömer tekniska 
förvaltningen inte att kostnaderna är motiverade i förhållande till andra 
investeringsåtgärder som behövts strykas eller skjutas på. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen med 
motiveringen att ekonomin inte tillåter att åtgärden kan prioriteras (KS 
2023-01-11 § 8). 

Kommunfullmäktiges behandling 
Maria Arwidson (MP) yrkar bifall till motionen, men säger också att hon 
förstår att det kanske inte finns ekonomiskt utrymme just nu men hoppas 
att man tar med sig tankarna om ett skärmtak om det i framtiden byggs en 
ny vårdcentral i Habo.  

Kommunfullmäktige 
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Olle Moln Teike (SD) ifrågasätter den kostnadsberäkning som gjorts och 
yrkar på återremiss för ytterligare utredning.  

Morgan Malmborg (HD) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag om att 
avslå motionen.  

Lena Danås (V) yrkar bifall till motionen.  

Anders Rickman (L) säger att majoriteten inte anser att ett skärmtak är 
dåligt, men att det just nu handlar om prioriteringar. Han yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det finns  förslag om återremiss och ställer därför 
proposition på om ärendet ska avgöras vid dagens sammanträde eller om 
det ska återremitteras. Ordföranden finner att kommunfullmäktige beslutar 
att ärendet ska avgöras vid dagens sammanträde. 

Ordföranden finner att det därefter återstår två förslag, dels 
kommunstyrelsens förslag om att avslå motionen och dels Maria 
Arwidsons förslag att bifalla motionen. Ordföranden ställer proposition på 
de båda förslagen och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag.  

_____ 
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